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澳門大學學生會 

第 01/2023 號紀律委員會通告 

公告裁決結果 

 

根據澳門大學學生會第 5/2017 號內部規章《紀律程序一般規章》第七條第二款第五項內

容之規定，主席代表紀律委員會作出本通告。 

 

紀律委員會現根據第 5/2017 號內部規章《紀律程序一般規章》第三十四條第四款第三項

規定，於針對社會事務部部長提起之紀律程序中，最終裁決如下： 

 

對象 職務 罰則 

陳澤鈞 社會事務部部長 暫時中止會藉(一年) 

 

上述處分自此通告公告日起正式生效。 

  澳門大學學生會紀律委員會 

主席 

 

古詠軒 

二零二三年十二月四日 
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University of Macau Students’ Union 

Notice from Disciplinary Committee No.1/2023 

Announcement of the result of adjudication 

 

According to the article 7 on paragraph 2 of rule 5 on the Internal Regulation of the University 

of Macau Students’ Union No.5/ 2017 “General Regulation of the Procedural Disciplinary", the 

Presidium of the General Assembly of University of Macau Students' Union represents the Disciplinary 

Committee to announce this notice. 

 

According to the article 34 on paragraph 4 of rule 3 of the Internal Regulation No.5/ 2017 

“General Regulation of the Procedural Disciplinary”, the Disciplinary Committee finalizes the result 

regarding the disciplinary procedure on the Head of Social Affairs Dept. 

 

Object Position Penalty 

CHAN CHAK 

KUAN 

Head of Social 

Affairs Dept. 

Suspension of membership (one year) 

 

The penalty starts from this announcement. 

 

The Chinese Version shall prevail.  

Disciplinary Committee of University of 

Macau Students’ Union 

President 

 

KU WENG HIN 

4th December 2023 
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